
És el gran maldecap del futbol del
país. La construcció d’un estadi
nacional en el qual la selecció pu-
gui jugar els partits oficials de
classificació és la gran urgència
que actualment té el futbol nacio-
nal. Andorra no va poder jugar a
casa l’últim partit oficial contra
Anglaterra i va haver d’actuar a
l’exili –a l’Estadi Lluís Companys
de Barcelona– perquè la FIFA va
acceptar la reclamació de la Fe-
deració Anglesa. Tot sembla indi-
car que la selecció de Croàcia
tampoc no vol jugar al Comunal,
per tant, es disputarà el segon
partit del curs fora del país. Inex-
plicable, però cert. Tot i que ara
mateix no es considera una prio-
ritat en l’àmbit de les infraestruc-
tures esportives.

Els líders dels partits polítics
del país van dir la seva sobre
aquesta problemàtica i tots volen
apostar per construir l’estadi na-
cional, però la situació econòmi-
ca del país no està per realitzar
aquests tipus d’obres. Tots ho
desitgen, però ningú no ho veu
viable a curt termini. “Ho veuria
bé, però la situació pressupostà-
ria del país és delicada. De fet,
nosaltres ho hem defensat en el
nostre programa”, va reconèixer
Jaume Bartumeu, president del
grup parlamentari socialdemò-

crata i també cap de l’oposició.
En quin espai? “El millor seria fer
una ampliació del Comunal. In-
viable? Hi ha moltes coses que no
es poden fer en teoria, com per
exemple el museu que vol fer Mi-
noves”, va indicar Bartumeu. Pel
cap de l’oposició, no tenir un es-
tadi nacional és “de país tercer-
mundista”.

El president del grup parla-
mentari liberal, Jordi Jordana,
també ho tenia ben clar. “Pel que
fa a il·lusió i desig, sí que és im-
portant, però a la realitat, tenint

en compte la situació del país, no
es pot fer per motius purament
econòmics”, va manifestar Jorda-
na, a qui li sembla malament que
la selecció jugui a fora. “Normal-
ment sempre hauria de jugar al
país per motius d’imatge i per
construir un estadi caldria veure
la capacitat, el cost, quan es po-
dria fer i el rendiment que se’n
trauria”, va comentar Jordana.

El president de Renovació De-
mocràtica, Ricard de Haro, veu
necessària la construcció d’un
estadi nacional, tot i que no és el
moment. “Econòmicament el pa-
ís està com està. No hi ha calés i
quan n’hi hagi ens hem de cuidar
d’altres coses més importants.
Ara per ara no és el moment”, va
dir Ricard de Haro. El polític no
veu bé que la selecció jugui i en-
treni fora del país. “Si tinguéssim
un estadi nacional vendríem tu-
risme, però per motius financers
no és prioritari per a ells”.

Sembla que la construcció de
l’estadi nacional haurà d’esperar i
així ho confirma també Enric Tar -
rado, el president del grup parla-
mentari de CDA+Segle 21. “Sóc
favorable a la seva creació, tot i
que ara no és el moment. L’estadi
és necessari perquè es disputin
competicions de futbol, de rugbi i
d’altres esports i hauria d’estar di-
mensionat al país. Res d’un re-
cinte per a 30.000 persones, sinó
per a 4.000 o 5.000”, va comentar
Tarrado.
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BJAUME BARTUMEU.

PRESIDENT DEL GRUP PARLAMEN-
TARI SOCIALDEMÒCRATA, va reco-
nèixer la necessitat de tenir un es-
tadi nacional. “Ho veuria bé, però
la situació pressupostària del país
és delicada. De fet, nosaltres ho

hem defensat en
el nostre progra-
ma”. Bartumeu no
ho veu tan invia-
ble. “Hi ha moltes

coses que no es poden fer en teo-
ria, com per exemple el museu que
vol construir Minoves”, va senten-
ciar Bartumeu.

“HO HEM DEFENSAT
AL PROGRAMA”

“NO ES POT FER PER
MOTIUS ECONÒMICS”

BJORDI JORDANA.

PRESIDENT DEL GRUP PARLAMEN-
TARI LIBERAL, desitja tenir un esta-
di nacional, però la situació del pa-
ís no hi ajuda. “Pel que fa a il·lusió
i desig, és important, però a la rea-
litat, tenint en compte la situació

del país, no es
pot fer per motius
purament econò-
mics”. A Jordi Jor-
dana no li agrada

que la selecció jugui a fora. “Sem-
pre hauria de jugar aquí, per mo-
tius d’imatge”, va manifestar Jordi
Jordana.

“ARA PER ARA NO ÉS
EL MOMENT”

BRICARD DE HARO.

PRESIDENT DE RENOVACIÓ DEMO-
CRÀTICA, va ser una mica crític
amb la situació per la qual passa
el país. “Econòmicament estem
com estem. No hi ha calés i quan
n’hi hagi ens hem de cuidar d’al-

tres coses més
importants. Ara
per ara no és el
moment”. Al polí-
tic no li agrada

gens ni mica que el combinat jugui
a fora. “Si tinguéssim un estadi
vendríem turisme”, així de contun-
dent es va mostrar De Haro.

“L’ESTADI ÉS
NECESSARI”

BENRIC TARRADO.

PRESIDENT DEL GRUP PARLAMEN-
TARI DE CDA+SEGLE 21, no té una
opinió contrària als seus companys
polítics. “Sóc favorable a la creació
de l’estadi, tot i que ara no és el
moment. L’estadi és necessari per-

què es disputin
competicions de
futbol, de rugbi i
d’altres esports, i
hauria d’estar di-

mensionat al Principat. Res d’un
recinte per a 30.000 persones, si-
nó per a 4.000 o 5.000”, va indi-
car Tarrado.

DIDAC SALAU

Vol que es prengui 
la mateixa decisió 
que amb Anglaterra 
per jugar a Barcelona

CROÀCIA VOL JUGAR A FORA


